

Onlines generalforsamling referat

16.10.2023

Referenter	Tidspunkt
Ida Matre & Johanna Wilmers	17:15 - 18:00
Ingeborg Elly Skori-Holm & Magnus Ouren	18:00 - 18:45
Sondre Stokke & Johannes Meldal	18:45 - 19:30
Carolina Gunnesdal & Frida Eriksen Næss	19:30 - 20:15
Milla Weium & Njål Sørland	20:15 - 21:00
Ingrid Helene Kvitnes & Ida Matre	21:00 - 21:45

I = Innlegg
R = Replikk
SR = Svarreplikk
S = Svar
! = Saksopplysning
Q = Spørsmål

Carolina Gunnesdal

Trondheim, 28. Oktober 2023

Carolina Gunnesdal, Leder av Online

Ida Matre

Trondheim, 28. Oktober 2023

Ida Matre, Nestleder av Online

Administrativt

[17:28] Velkommen v/leder

Et par velkommende ord.

[17:30] Valg av ordstyrer

Foreslås: **Theodor Dolash og Kjartan Festøy**
Godkjent ved akklamasjon.

[17:31] Bursdagssang for Anders

[17:31] Valg av referenter

- Referenter bestående av komitéledere og styremedlemmer.
 - Ida Matre
 - Johanna Wilmers
 - Ingeborg Elly Skori-Holm
 - Magnus Ouren, Sondre Stokke
 - Johannes Meldal
 - Carolina Gunnesdal
 - Frida Eriksen Næss
 - Milla Weium
 - Njål Sørland
 - Ingrid Helene Kvitnes

Godkjent ved akklamasjon.

[17:32] Valg av tellekorps

Foreslås: Billy Barrett, Jo Gramnæs Tjernshaugen og Henrik Skog.

Godkjent ved akklamasjon.

[17:33] Gjennomgang av tegnsetting

- Bruk av ark
- Innlegg: 1 min maks
- Replikk: 30 sek maks
- Saksopplysning

[17:35] Godkjenning av forretningsorden

Godkjent ved akklamasjon.

[17:36] Godkjenning av stemmeberettigede

Godkjent ved akklamasjon.

[17:36] Godkjenning av dagsorden

Godkjent ved akklamasjon.

[17:37] Godkjenning av referat fra 1. Mars 2023

Godkjent ved akklamasjon.

[17:38] Godkjenning av innkalling

Godkjent ved akklamasjon.

[17:38] Godkjenning av saksliste

Godkjent ved akklamasjon.

[17:38] Godkjenning av protokollunderskrivere

Foreslås Carolina Gunnesdal og Ida Matre.

Godkjent ved akklamasjon.

Halvårsberetninger for Online og samarbeidspartnere

[17:40] Halvårsberetninger:

Hovedstyret

Generelt:

- Gjennomført GenVORS.
- Delt ut lang og tro
- Nominert riddere til Immball 2023
- Deltatt på ledelseskurs sammen med Backlog og Støttehjulet
- Gjennomført "Den nødvendige samtalen" for tillitsvalgte med Sit
- Fått ned merchretningslinjer som komiteene skal følge
- Arrangert kompilering
- Arrangert sommerfest for Online i Oslo
- Gjennomført komiteopptaket høsten 2023
- Utarbeidet en samarbeidsavtale med datakameratene guttelaget
- Deltatt på FIF-møte på vårsemesteret

Samarbeid med andre:

- Deltatt på møter med IE
- Deltatt på linjeledermøter hver måned.
- Representert på diverse jubileum, revyer og gallaer.
- Deltatt på En psykt vanlig uke 2023

Sosialt og kos:

- Hatt styrevors med eksterne og riddere på realfagskjelleren før immball
- Representert Online på diverse immball og gallaer
- Har deltatt på Thilde og Abakus kompilering

Debug

- To medlemmer har blitt ferdig med master.
- Tatt opp to nye medlemmer.
- Tatt i bruk nominasjonsskjema hvor man kan nominere folk inn i Debug.
- Arrangerer perling+kake på kontoret på torsdagen etter genfors

Arrangementskomiteen

- Vi har arrangert 9 arrangementer:
- Hybel til hybel
- Komiteseminar
- Veldedighetsfest
- Utmatrikulering 3. og 5. klasse
- Immball

- Blåtur
- Paint n Sip
- Vors før oktoberfest
- Vi har tatt opp 6 nye medlemmer
- Miljøtiltak: Vi prøver å bruke kollektivt der det lar seg gjøre. Resirkulerer søppel etter arrangementer.

Bank- og økonomikomiteen

- Vi har tatt opp 7 nye medlemmer
- Vi har gjennomført bokføring for alle transaksjoner for første halvår 2023
- Vi har gjennomført revidering av første halvår 2023
- Vi gjennomført budsjettrevidering med overføring av midler til høsten 2023
- Vi har ryddet og fjernet gammelt regnskap fra boden
- Miljøtiltak: Vi har bestilt minst vegetar pizza hver arbeidskveld<3

Bedriftskomiteen

- Tok opp og onboardet 5 nye førsteklasing
- Planlagt og gjennomført 9 bedriftsarrangementer og støttet KiD under 2 arrangementer
- Startet planlegging av samarbeidsarrangement med FeminIT og Bekk
- Begynt å planlegge vårens arrangementer
- Skaffet to generalsponsorere og to tittelsponsorere til fadderukene
- Skaffet bedriftsannonser til Offline
- Opprettet og begynt å ta i bruk Online sin bedriftsinstagram
- Lagt ut 58 stillingsannonser
- Gjennomført ideworkshop, Oslotur og fellesmøte med fagkom
- Feiret 25 års jubileum
- Gått over fra wiki og trello til notion
- Miljøtiltak: Kuttet bruken av engangskopper ved å bestille opp gjenbrukskopper i samarbeid med tidligere kaffesponsor.

Drifts- og utviklingskomiteen

Prosjekter:

- Vi har jobbet på nye OW, og åpnet 87 pull requests siden forrige generalforsamling
- Vi har byttet til Linear for issues, og åpnet 336 issues
- Vi har jobbet mot en MVP på det nye vinstraff systemet
- Vi har begynt et sideprosjekt om å kicke liv i Grades igjen
- Vi har shippet diverse fikses og QoL endringer til OW4

Admin:

- Vi har tatt opp 7 nye medlemmer, og er i dag 18 aktive medlemmer fordelt på 3 utviklingsteam

- Vi har redusert skykostnader med opp til 40% sammenlignet med i fjor
- Vi har tatt i bruk et nytt ticketing system på hjelp@online.ntnu.no
- Vi har gjennomført intern retrospektiv ifbm arbeidsprosess og miljø
- Vi har fått et nytt GDPR-compliant analytics dashboard (istedenfor Google Analytics)

Miljøtiltak:

- Vi har enten migrert eller er i prosessen å migrere alt fra on-prem på IT-bygget til sky
- Vi har sluttet å bestille levering på pizzaen, og henter den selv

Fag- og kurskomiteen

- Tok opp 6 nye medlemmer.
- Planlagt og gjennomført 7 bedriftskurs og et ikke-bedriftskurs
- Planlagt og gjennomført 2 eksamensforelesinger i samarbeid med Abakus
- Gjennomført ideworkshop med bedkom
- Planlagt og gjennomført Lightning talks i samarbeid med Abakus og Thilde
- Gjennomført Oslo tur
- Begynt å planlegge vårens arrangementer
- Er med å planlegge Tech Talks

Miljøtiltak: vi etterstreber å tilby vegetar og vegansk mat, selv om det ikke er oppført som preferanse på online webben.

Profil- og aviskomiteen

Vi er 21 aktive medlemmer og tok opp 8 prokommere dette opptaket.

- Plakatbestillinger/bongbestillinger: 18 plakatbestillinger
- Gitt ut to utgaver av offline.
- Nettartikler: 6
- Vi lagde Årbok for 22/23
- Slapp ny online merch
- Holdt et SoMe møte
- Miljøtiltak: Senket antall opplag av offline
- Gått over til bruk av Notion
- Vi har valgt ny redaktør: Are Tømmerås
- Vi har vært på blåtur i Riga
- Begynt planlegging for en Online TikTok
- Deltatt på gullblekka - en prisutdeling for linjeaviser → vi kom på andre plass i folkeprisen og slo readme
- Revidert interne retningslinjer

Trivselskomiteen

- Vi har tatt opp 7 nye medlemmer. Totalt er vi 17 aktive medlemmer og en aktiv pang

- Arrangementer 2023:

- Male handlenett
- Strikk og drikk
- Kontoret for førsteklasinger
- Blanda vors før halloween
- Julegrøt og høstsuppe
- Vors før julebord
- Diverse lavterskel på kontoret i skoletiden
- LunsjLounge annenhver uke
- Vaffelsteking ca. to ganger i semesteret

Miljøtiltak: rester fra lunsjlounge blir fryst ned/satt i kjøleskap og spart til neste gang, for å forhindre matsvinn og spare penger.

I tillegg har vi hatt vaskeworkshop hvor vi vaset kontoret grundig, ryddet og vasket boden og vasket kaffekroken.

Backlog

Arrangementer:

- Arrangerte rydding av boden i et samarbeid med andre komiteer
- Arrangerte kurs for HS og komiteledere etter vårens generalforsamlingen, og planlegger en etter denne generalforsamlingen
- Arrangerte hundekos i eksamensperioden i vår
- Arrangerte komitekickoff

Prosjekter:

- Løpeuke: Hadde løpeuke som ble gjennomført i samarbeid med andre komiteer
- Autobank har hatt opptak
- Revy: Grunnet lave søkertall var det dessverre ikke mulig å få gjennomført. Takk til revystyret som har stått på!
- Organisasjonsstruktur: Tatt en nøye vurdering av Onlines nåværende organisasjonsstruktur og kommer med vedtektsforslag til endringer

Diverse:

- Tatt opp ett nytt medlem
- 8 aktive interessegrupper
- I løpende dialog med backup i Abakus for å finne ut hvordan vi kan definere oss og vår rolle i Online mer

Miljøtiltak:

- Ryddet i boden så komiteer kan gjenbruke det de har uten å kjøpe inn nytt
- Servert vegetarmat på kurs

Applikasjonskomiteen

- Vi har tatt opp 9 nye medlemmer
- Vi har lagd nettside for 2 arrangementer: veldedighetsfest og Online Løpeuke
- Vi har nå begynt på en nettside for fondet til Online
- Vi fortsetter nå på Onlineapp og komiteopptakssystem prosjektene
- Miljøtiltak: Vi tar tog til hytta istedet for å leie bil for hyttetyr og oppfordrer medlemmene våre til å bruke dark mode på notion og andre apper vi bruker mye for å spare strøm

FeminIT

- Tatt opp 6 nye medlemmer
- Gjennomført et arrangement i fadderuken
- Arrangert kafe-onsdag, eksamenslesning, aktiv mandag, 1. - 4. klasse middag, lunsj, markering av kvinnedagen
- Samarbeider med Bedkom om et arrangement med Bekk
- **Miljøtiltak**: Ikke bestilt plakater fra prokom i like stor grad som tidligere

Ekskursjonskomiteen 2023

- Gjennomført en vellykket ekskursjon
- 48 stk, fordelt mellom da 3. 4. og 5-klassinger
- Mye styr med ekskursjonsledere og IDI. Har gitt tilbakemelding om dette.
- Turen ble mye billigere enn forventet. Fikk tilbakebetalt deltakerene rundt 35% av innbetalt depositum
- Brukt mye tid på erfaringsskriv og retrospekt for å sikre at Ekskom 2024 kan dra nytte av våre erfaringer. Leder av Ekskom 2023 har innsyn i Ekskom 2024s arbeid for god erfaringsoverføring og for å bistå dersom det trengs.

Miljøtiltak: Dro ikke til Asia for den kulturelle uken:)

Ekskursjonskomiteen 2024

- Ekskom består av 13 aktive medlemmer, 1 permittert
- Bestilt tur til Milano, Praha og Amsterdam
- Turen er fra 16. mars til 31. mars
- Blir totalt 29 deltakere
- Ferdig med innbetaling av depositum
- Samarbeider med Fagkom og Bedkom om Tech Talks 2024
- Har hatt en dugnad i sommer, skal ha flere i november og til våren

Miljøtiltak:

- Holder ekskursjonsreisen innen Europa!

Online IL

- Vi har arrangert 7 arrangementer
- Vi har tatt opp 5 nye medlemmer

Miljøtiltak:

- Vi har løpt til løpearrangementene våres
- Vi har kjøpt bakstvarer fra lokalt bakeri
- Bruker kollektiv transport når det lar seg gjøre

ITEX

- Besto av 6 medlemmer som ikke var fra bedkom eller fagkom
- Arrangerte bedriftstur til Oslo til tross for nedgangstider
- Fikk med veldig mange nye 4. klassinger på turen
- Hadde samarbeid med et par "nye" bedrifter som Online ikke har samarbeidet med før, håper det kan bli tatt videre

Miljøtiltak:

- Vi tok tog hjem fra Oslo. Har foreslått ny struktur til neste års ITEX som gjør tog begge veier mulig

Realfagskjelleren

- Nye lys på beerpong rommet (Nye uvlys og taklampe).
- Prosjektor i «stua», nå med mulighet for karaoke.
- Nye puter i alle rom.
- Nye lys på hele kjellern (både Philips hue og led strips).
- Inntak av nye medlemmer (alle linjeforeninger har tatt opp nye).
- Ny Discord server for både eksterne og interne.
- Klar for ny ridder ordning på kjellern i nær framtid.

Casual Gaming

- Deltatt med gamingstand på FinnFramFest på Spektrum.
- Medarrangert gamingsonen på UKM Norge i Olavshallen.
- Deltatt med gamingstand på Torucon.
- Deltatt på fadderspillkveld hos Online.
- Brukt mye tid på planlegging av TrøndeLAN (arrangeres i oktober).

Output

- Output fortsetter å øve på AKKS.
- Vi har gjennomført to konserter: Catch IDI og immatrikuleringsballet til online.

- Vi har hatt litt utveksling av medlemmer, og planlegger å ha en åpen øvelse.
- Vi har gjort innkjøp av nytt trommeteppe.

Datakameratene

- 11'er endte 22/23 sesongen på 5. plass i B-sluttspill
- 7'er endte på delt 2. plass i 1. divisjon
- Vi har fått rekruttert nye studenter. Fra informatikk har vi fått noen nye spillere og de gamle spillerne fortsetter å være aktive.
- Fra informatikk er det mest aktivitet på 7'er.
- 7'er er som alltid åpent for alle.
- 11'er ligger nå på 3. plass etter 4 spilte kamper.
- 7'er ligger nå på 2.plass etter 5 spilte kamper.
- Vi skal arrangere lagfest denne høsten (litt vanskelig å sette dato på grunn av Uka). Vi skal også arrangere lagfest til våren, forhåpentligvis med Datakameratene FKJ.

Fondstyret

- I fondet så har det blitt investert en sum hver måned siden nyttår og dette har gitt en avkastning på ca 21%.
- I tillegg så er en nettside med oversikt over fondet og veksten til fondet under utvikling.
- Fondet har fått 0 søknader i år.

[17:55] Gjennomgang av stemmesystem

- Bruker vedtatt.no.

Saksforslag (Vi har ingen!)

Saksforslag utgår da ingen saksforslag er sendt inn på forhånd.

[17:50] Registrering i stemmesystem

[17:55] Prøvevotering

Vedtektsforslag

[18:13] Vedtektsforslag 01: Endre på Hovedstyrets sammensetning v/
Njål Ingersønn Sørland

Spørsmålsrunde:

- Q: Hvem avgjør hvilke komiteer som har møterett?
 - S: Det er ikke noe vi ser på som noe som blir vedtektsfestet. Det faller naturlig at dersom en komite sender inn en sak, får representanten møterett på den bestemte saken. Mener at HS vil kunne ta avgjørelse på andre saker som dukker opp og dermed invitere komiteen til det. HS har taushetsplikt, alt kan ikke deles ut til mange før et møte.
- Q: Hvordan definerer man et verv? Er interessegruppe et verv? Prosjekt under backlog et verv?
 - S: Et verv er Onlines komiteer og nodekomiteer. Ikke interessegrupper eller Ekskom. Alt som sees på som komiteer og nodekomiteer faller inn under dette.

Diskusjon:

- I: Jeg er veldig for, en av grunnene er at det frigjør mye tid til medlemmene i styret som da kan gjøre andre viktige ting.
- I: Jeg er også veldig for. Tilbake i min tid, gikk mye av tiden til å styre kommunikasjonen mellom komiteene. Mye av dette kan løses internt mellom komiteene. Så tror det kommer til å frigi mye tid til hovedstyret.
- I: Det er viktig å påpeke at neste HS bestemmer tidlig hvordan det nye Online skal kommunisere videre om dette går gjennom. Det er viktig å få ned.
- Q: Hvorfor er valget kommet på akkurat kommet på 3 nye styremedlemmer?
 - S: Vi har snakket med Abakus fordi de har også sett på samme løsning. De har sett på andre styre og struktur der, og de har kommet frem til at seks medlemmer er et bra tall.
 - SR: Det vil også falle naturlig nå som valget er splittet mellom 3 på våren og 3 på høsten.
- Q: Lurer på den kommunikasjonsansvarlig-stillingen. Hva innebærer det?
 - SR: Ansvar vil være å sende noen på HS møter der det er relevant. Det er mange saker som ikke er relevant på mange av de som sitter på møtene. For å kunne sende noen til HS. Noen har ansvaret for å finne noen til å dra.

- I: Nevnte at dere har hørt med andre linjeforeninger. Er kommunikasjonsansvarlig noe andre bruker, og har noe positivt å si om det?
 - SR: Det er ingen andre vi har snakket med som har dette som rolle.
- Q: Er det noen grunn til at det skal være en egen kom-ansvarlig i stedet for komiteleder?
 - S: Det står i forslaget at denne kan kombineres med alle andre roller i komiteen.
 - SR: Så det er opp til hver enkelt komite hvordan de vil gjøre det. Dersom noen ledere ikke kan ta det på seg, så kan de delegerer det til noen andre.
- Q: Kommer nodekomiteer også til å ha kommunikasjonsansvarlige, og i så fall hvorfor ikke?
 - SR: Tanken er at de også skal ha kommunikasjonsansvarlig.
- Q: Skal de nye ha noen spesiell rolle?
 - SR: Det vil være mye opp til det nye styret om hvordan de vil fordele det.
- Q: Med dagens ordning er man sikret en viss bredde og erfaring i styret, hva tenker man om at man går vekk fra det og kan ende med kun en komite?
 - SR: Vi så på muligheten til å begrense valget for å få ulike bakgrunner, men ønsker ikke å utelukke enkelte kandidater. Vi tenker at det til slutt er opp til generalforsamlingen å bestemme hvem som burde bli stemt inn.
- Q: Har dere reflektert noe over at man må permittere seg fra vervet med tanke på kandidater?
 - SR: Ja, det er en reell mulighet at folk ikke vil forlate sin komite. Men tror det vil avlaste leder og derfor gjøre det mer fristende å søke som komiteleder.
 - SR: Er også noe vi erfarer nå. Men det er også færre roller å fylle. Det konseptet eksisterer allerede med leder, nestleder og økans.
- I: Man må huske på at mengden folk som kan stille på styremedlemsverv er mye større. Nå er det mange som ikke har mulighet til å stille fordi komiteen ikke er representert i HS.
 - K: Tror dette kommer til å gå seg til og man får en liten kulturendring og folk fra forskjellige komiteer vil stille til styret. At flere folk utenfor skjønner at man kan stille selv om man ikke er i en av de seks komiteene.
- Q: Ser dere direkte ulempe med dette forslaget?
 - SR: Det at vi ikke har direkte representasjon i styret på alle saker. Regner med at HS løser det.
 - SR: Dette kommer til å gagne de fleste, men de som har representasjon nå kommer til å miste noen mulighet for kommunikasjon.
- Q: Er det lov å stille som styremedlem hvis man ikke er i komite?
 - SR: Du må enten ha verv i minst et semester, eller godkjent av valgkom.

- Q: Er det en grunn til at forslaget med kommunikasjonsansvarlig kun er lagt til i vedtektene til komiteer og ikke også nodekomité siden det var tenkt for begge?
 - SR: Tror på forrige genfors at vi ble enige om at node komiteer går under komite, så det skal gjelde begge

- Q: Er det en mulighet at rollen som kommunikasjonsansvarlig blir lagt til i retningslinjer for komiteer?
 - SR: Nodekomiteer blir gått inn under dette.

- Q: Jeg lurer litt på dette som kommunikasjonsflyt. Jeg kommer fra komité med styrerep nå. En oppdatering jevnlig er bra. Hvordan følger man opp at kommunikasjonen faktisk blir bedre fremover?
 - SR: Det vil jo egentlig være opp til hver enkelt komite. Eneste er at alle må ha en som har ansvaret for det.
 - SR: er også håp at det nye styret skal se mer på hvordan denne kommunikasjonsflyten kan foregå best mulig

Votering:

Vedtektsforslaget går gjennom.

[18:50] Vedtektsforslag 02: Endre ordlyden i vedtekten om medlemmer av Debug som stiller til hovedstyret v/Carolina Gunnesdal og Frida Eriksen Næss **(faller dersom vedtektsforslag 01 går gjennom)**

Spørsmål:

Diskusjon:

Falt da vedtektsforslag 01 gikk gjennom.

[18:50] Vedtektsforslag 03: Endre ordlyden i vedtekten om medlemmer av Debug som stiller til hovedstyret v/Carolina Gunnesdal og Frida Eriksen Næss **(faller dersom vedtektsforslag 01 ikke går gjennom)**

Spørsmål:

Ingen spørsmål.

Diskusjon:

- I: Syns saken gir veldig mening siden det gjør vedtektene tydeligere.
- I: Bakgrunnen til at dette tas opp er at som medlem i Debug mottar mange personlige varslings saker. Vi ønsker ikke at det skal være noe interessekonflikt mellom Debug og Hovedstyret mtp dette.

Votering:
Vedtektsforslaget går gjennom.

PIZZAPAUSE!!

[19:37] Vedtektsforslag 04: Bedkom ansvarlige for ITEX v/ Magnus Ouren og Ingrid Helene Kvitnes

Spørsmål:

- Q: Hva er forskjellen mellom nå og forrige gang dette ble tatt opp på generalforsamlingen?
 - S: Ja, vanskeligere å selge produkter, flere bedrifter etterspør dette som en del av en pakke, noe vi nå ikke kan tilby nå ettersom bookingen foregår på ulike tidspunkt.
- Q: Hvordan ser dere foran dere at overgangen blir med at ITEX går under bedkom?
 - S: Slik det er nå er ITEX en nodékomite med opptak hvert år, slik det er nå er mye erfaringer vi kan få fra dem som har arrangert i år

Diskusjon:

- I: Dette er en sak jeg støtter veldig. Jeg har vært med i ITEX flere ganger selv og det passer veldig godt med bedkom sitt virke. Dette sikrer bedre erfaringsoverføring, bedre produkt for våre samarbeidspartnere.
- Q: Har dere tenkt på å inkludere ITEX i bookingrunden i stedet for å legge ned komiteen?
 - SR: Slik det er nå ønsker vi å ha så få som mulig personer i bookingrunden, slik at en person tar over kommunikasjonen til bedriftene.
- I: Det er et klassisk tilfelle av flere kokker, mer søl, jo flere jo vanskeligere blir det med god kommunikasjon.
- Q: Støtter årets ITEX dette forslaget?
 - SR: Det er en sak som ble diskutert i våres, da var jeg mer negativ pga begrunnelsen, feks. lavt opptak, men slik det blir lagt frem nå har det et godt poeng. Det sikrer Online sin fremtid.
- Q: Dere har nevnt at dere ønsker å bruke ITEX under bookingrunden, men årets ITEX har sagt at de hadde unike bedrifter i år. Hvordan vil bedkom oppnå variasjon i bedriftene?
 - SR: Det er noe vi allerede etterstreber, vi drar hvert år til Oslo for å skape nye relasjoner med bedrifter og da også nye vi ikke har samarbeidet med før. Det er også mange bedrifter som ikke er i Trondheim, så vi kommer til å fortsette med dette.
- Q: Er ikke ITEX en fin mulighet for folk som ikke har vært i komité å få et verv i et år?
 - SR: Ja, det hadde vært et argument, men det er ikke nok folk som søker dette vervet. De siste årene er det som regel folk som har verv fra tidligere som søker, og bare et par av dem som ikke har hatt verv fra før.. Da kan man også ha mange andre verv i tillegg, som tar vekk fokuset fra ITEX.

- Q: Det stemmer i praksis at i år var det ingen fra bedkom eller fagkom og mange folk fra ikke-bedriftverv som fikk seg en sjanse til å prøve seg på det. Synes ikke vi skal ta bort argumentet om at det er noe vi fjerner, blir mindre inkludering på en side, men mer på bedkom sin side.
- Q: Om forslaget faller, hva kan konsekvensene være for bedkom eller Online generelt?
 - SR: Det er vanskelig å spå hva som skjer, men trenden vi merker siste året er at det er vanskeligere å selge produkter. Sponsorer og bedpresser er det vi i verste fall ikke får inntekter for.
- Q: Om forslaget faller, blir det da faste plasser for folk i bedkom i ITEX som også er i bookingrunden?
 - SR: Jeg ser hva du mener, men synes det er et steg bort fra det vi egentlig ønsker, å beordre folk inn i Itex.
 - SR: Etter å ha vært med i ITEX, så er booking og kontakt med bedrifter selve essensen i arbeidet. Alt burde bli gjort av samme gruppe.
- I: Det er et godt argument det med bookingrunden. Spesielt i nedgangstider ser jeg gevinsten at det er en gjeng som tar det med bedriftene og kan tilby ITEX sammen med andre produkter som bedriftskomiteen tilbyr.

Votering:

Vedtektsforslaget går gjennom.

Valg av styrerepresentanter til Hovedstyret (Faller dersom vedtektsforslag 01 går gjennom)

[xx:xx] Valg av styrerepresentant fra Arrangementskomiteen

[xx:xx] Valg av styrerepresentant fra Bedriftskomiteen

[xx:xx] Valg av styrerepresentant fra Drifts- og utviklingskomiteen

[xx:xx] Valg av styrerepresentant fra Fag- og kurskomiteen

[xx:xx] Valg av styrerepresentant fra Profil- og aviskomiteen

[xx:xx] Valg av styrerepresentant fra Trivselskomiteen

Valg av styremedlemmer til Hovedstyret

(Trer i kraft dersom vedtektsforslag 01 går gjennom)

[20:00] Prøvevotering preferansevalg

Gjennomført prøvevotering.

[20:04] Valg av 3 styremedlemmer

Carolina presenterer hva det innebærer å sitte som styremedlem i Hovedstyret.

De som stiller som styremedlem er:

- Frederik Farstad
- Brage Baugerød
- Erik David Thiis-Evensen

Benkerunde:

- Henrik Skog - sitter i tellekorpset
- Mattis - takker nei
- Sondre Stokke - ehm nei
- Magnus Ouren - takker nei
- Sebastian Hegreberg - takker nei
- Njål - takker nei
- Pelle - takker nei

- Lana - takker nei
- Markus - takker nei
- Sebastian - takker nei
- Brinje - takker nei
- Eeman - takker nei
- Theo - takker nei
- Ida T - takker nei
- Farhad - takker nei

Kandidatene holder appeller.

Spørsmålsrunde:

- Q: Vi har stemt gjennom ny struktur og dere skal ikke representere komiteene deres, hvordan skal dere overholde nøytralitet over deres tidligere komiteer.
 - Brage: En liten overgangsperiode trengs (men alle kan pushe til Onlines repoer hvis de vil)
 - Erik: I likhet med Brage har jeg litt erfaringsoverføring å gi i prokom, men når det er gjort så kommer jeg til å prøve å holde meg så nøytral som mulig. Også om det er saker som angår prokom litt mer spesifikt
 - Frederik: Enig, har ikke hatt en rolle som er erfaringsoverføringsmessig viktig, så blir lettere å gå inn og sikre at det kommer til å gå fint. Komiteen kommer til å gjøre det bra uten meg også. Vil gjøre det best mulig for Online og representere Online som helhet
- Q: Hva er det største problemet med Online i dag?
 - Erik: Har vært på grupper med tilfeldige i PU og ITP, og er en del man ikke ser på Onlines arrangementer, så ønsker å engasjere de man ikke ser på A4 eller arrangementer og inkludere flere.
 - Frederik: Helt enig. Har tenkt på en sak; prikkreglene. Og hvordan de kan føre til en større inkludering av onlinere på arrangementer
 - Brage: Jeg er enig i det som er blitt sagt, men skulle likt å se flere med på prosjekter som har noe med informatikk å gjøre. Backlog har noen prosjekter der man kan engasjere seg i sånt og ønsker at flere skal bli med på det.
- Q: Dere kjenner jo hverandre fra før, hvordan kan dere bruke hverandre sine erfaringer til å støtte hverandre?
 - Frederik: Det at vi kjenner hverandre godt fra før bidrar til høyere takhøyde for å si fra om ting. Det vil ikke prege saken, det at vi kjenner hverandre kan gjøre at vi kommer raskere i gang med ny struktur.
 - Brage: Veldig enig, vi gir fra oss litt av det sosiale også, ettersom vi permitteres fra de andre vervene våre. Så jeg synes det er betryggende at vi har hverandre å støtte oss på.
 - Erik: Det at vi kjenner hverandre fra før gjør at det blir lettere å starte fortere med å strukturere nye HS
- Q: Om du skulle vært et dyr, hvilket dyr?
 - Svar Brage: Bli kanskje random svar, men flamingo, de løper ganske raskt ass.
 - Svar Erik: Apekatt!
 - Svar Frederik: Jeg er jo ganske høy så sjiraff er passende
- Q: Hva føler dere dere kan ta inn i styret som ikke er dekket nå?

- Erik: Nå har ikke jeg sittet i styret og har ikke hatt tilgang til alle saker som ikke er offentlige, men har litt perspektiv som en med komite erfaring.
- Frederik: Jeg tror hs som har vært nå har hatt mange gode kvaliteter, så jeg tror ikke vi kommer med noe sykt revolusjonerende, men at det er ny struktur kan jo åpne for nye ting.
- Brage: Blir å videreføre det HS har hatt, har hørt mye bra og hva de har fått til.
- Q: Dere har jo vært med i større komiteer, hva tenker dere om å jobbe i en mindre gruppe enn dere er vant med fra før?
 - Frederik: Du blir sammensveiset med resten, men negativt at man er permittert fra sin komite, men igjen så kommer man veldig nær de man er i HS med.
 - Brage: Enig med det Frederik sier, men vi er delt opp i mindre teams innad i dotkom. Så jeg føler jeg har erfaring med det og tror det kommer til å gå helt fint.
 - Erik: Jeg tror også det kommer til å gå fint. Man kommer nærmere hverandre, men det blir også viktigere å si det man mener.
- Q: Hvem av dere er best å chugge? Og hvorfor?
 - Brage: Definitivt ikke meg, men den jeg tror er best er Frederik fra erfaring egentlig. Men ikke meg hvertfall.
 - Erik: Jeg var på hytte med Frederik i Åre, da var det han som var flinkest var også raskest i seng.
 - Frederik: Jeg tapte mot Erik i chugging i Åre, tar det som en ære. Har sett Brage god på icing så tror han har noen tips og triks på chugging fra flaske.

Votering:

Alle blir godkjent!

Hovedstyret til Online Linjeforening består nå av:

- **Leder:** Carolina Gunnesdal
- **Nestleder:** Ida Matre
- **Økonomiansvarlig:** Johanna Wilmers
- **Styremedlem:** Frederik Farstad
- **Styremedlem:** Brage Baugerød
- **Styremedlem:** Erik David Thiis-Evensen

[20:34] Evaluering

- Bra vi har genvors og diskusjonskvelder på forhånd slik at diskusjonene ikke blir for lange og folk holder seg til sakene.
- Hvis man er interessert i å se videre på organisasjonsstruktur så si fra til backlog.
- Litt kjipt at rommet ikke har stikkontakter.
- Kan vi ha det på realfagsbygget neste genfors?
- Spørsmålsrundene blir litt korte, så vi gikk rett inn i diskusjon, og så dukket det opp flere spørsmål fordi spørsmålene ikke var klare.

- Bra memes!
- Bra dagsorden og tidsestimering, realistisk.
- Veldig mange gode ting som ble diskutert på genVors, men vil se det tydeligere i referat så vi får bedre oversikt
- Savner flere saker og vedtektsendringer, når det er lite så gir det inntrykk av at linjeforeningen er perfekt, men vi har forbedringspotensial. Oppfordrer folk til å sende noe inn om de har noe de vil forbedre.
- Veldig bra ordstyrer, god stemning.
- Kjipt uten hammer.
- Liten bekymring; positivt at vi har genVors og diskusjonskveld, mer åpent for å diskutere men er de samme folkene på begge kveldene som diskuterer.
- Synes det virket veldig bra uten hammer
- Kunne ha ryddet etter pausen.
- Kudos til Hovedstyret som har organisert.
- Forvirrende at vedtektsforslagene er formulert som spørsmål. Mer mening om det var formulert som påstand.
- Fra ordstyrer:
 - Rolig forsamling, men likevel opplever jeg at dere er engasjerte og bryr dere om linjeforeningen.
 - Ønsker personlig litt mer diskusjon og "fire"
 - Saklig og ryddig forsamling
 - Gøy at folk tør å ta ordet
 - Øverste forsamlingen dere har, stor fordel å delta på alt forberedelser før generalforsamlingen
 - Send memes til oss! Synes det er gøy å se, spesielt det som er relatert til oss.
 - Veldig fin gjeng, veldig gøy å ha vært her!
 - Utrolig mye kudos til de som stilte som styremedlemmer.
 - Kult at dere har genVors på forhånd for å smidiggjøre genfors. Ulempen er at salen er enige og det blir mindre diskusjoner.
 - God gjeng og veldig gøy å sitte her og ordstyre dere! Ser fram til hva som skjer etter dette møtet.

Det utbringes en takk til ordstyrere.

Takk til tellekorps.

Takk til alle som har vært her og diskutert.

Leder hever møtet.

Møtet hevet kl: 20:44.